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6 پروژه برقی با موفقیت اجرا و به اتمام رسید

گیلان_فرحــی؛ بــه منظور عبور موفــق از پیک مصرف برق 
ســال جاری، 8 پروژه مهم و اساســی اجرا خواهد شــد. "بهمن 
داراب زاده" مدیر عامل شــرکت برق منطقه ای گیلان  گفت: 
همزمان با پایش و بررسی شبکه برق استان گیلان و احصا نقاط 
آســیب پذیر و پربار و به منظور رفع این مشــکلات، پروژه های 
اضطــراری و مهمی را تعریف کردیم.داراب زاده گفت:  8 پروژه 
شامل؛ پروژه های خط 63 کیلوولت دومداره کابلی تغذیه کننده 
پســت جنوب رشت، احداث پست تک ترانس 20/63 کیلوولت 
لیسار، افزایش ظرفیت پست سیاهکل،  افزایش ظرفیت پست 
لاهیجان1، افزایش ظرفیت بخش انتقال پست رشت شمالی،  
افزایش ظرفیت پست فومن، نصب بانک خازنی در پست جنوب 
رشــت و پروژه نصب بانک خازنی در پســت هشتپر جهت عبور 
موفق از پیک بار امسال اجرا خواهند شد.وی افزود:از این 8 پروژه 
بــه ارزش 30 میلیــارد تومان، 6 پروژه با موفقیت اجرا و به اتمام 
رسیده و قبل از پیک مصرف برق سال جاری، عملیات اجرایی 

2 پروژه باقیمانده نیز به اتمام خواهد رسید.

البرزی ها صرفه جویی 
درمصرف آب را جدی بگیرند

با توجه به محدودیت منابع آبی و مناسب نبودن بارش های امسال 
از یک سو وافزایش جمعیت ومهاجر پذیر بودن البرز از سوی دیگر، 
توصیه می شود مردم استان البرز صرفه جویی در مصرف آب را 
جدی تر بگیرند.مهندس مهدی زاده مدیرعامل شــرکت آبفای 
استان البرز با اعلام این مطلب وتاکید براینکه نزولات آسمانی 
وذخایر آبی به شــدت درحال کاهش اســت، گفت: درتابستان 
امسال اگر صرفه جویی نکنیم با مشکل کم آبی وافت فشار مواجه 
خواهیم بود. بنابراین سعی ما براین است که با اجرای تمهیدات 
لازم از جمله بهره برداری از مدول )بخش ( سوم وجدید تصفیه 
خانه آب شماره 2 کرج به ظرفیت 500 لیتر برثانیه ، تابستان امسال 
را بدون مشــکل پشت سربگذاریم.مدیرعامل آبفای البرزگفت: 
پسندیده است هم استانی های عزیز همگی خود را دربرابر بحران 
خشکســالی مسئول بدانند وروش های صرفه جویی درمصرف 
آب را به ویژه درکوتاه کردن زمان اســتحمام،تعویض شــیلنگ 
های فرسوده کولرهای آبی و تنظیم شیر شناور وپرهیز از شست 
وشــوی حیاط به کار گرفته وبا دوستان، آشنایان وخویشاوندان 
خود دراین باره صحبت کنند.وی از شــهروندان درخواست کرد 
تا با صرفه جویی بیشتر و رعایت الگوی استاندارد مصرف)150 
لیتر درشــبانه روز برای هر نفر( ضمن کمک به حفظ منابع آبی 
موجود وپیشــگیری از روبرو شــدن با قطعی آب، امکان استمرار 
خدمات رسانی وبهره مندی همگانی از آب آشامیدنی را فراهم 
کنند.لازم به ذکر است درحال حاضر مصرف آب خانگی دراستان 

البرز به حدود 200 لیتر به ازای هر نفر رسیده است.

تمامی اعتبارات راهسازی کرمان جذب شد
معاون مهندســی و ســاخت اداره کل راه و شهرسازی کرمان با 
بیان اینکه تمامی اعتبارات سال  1۴00 راهسازی توسط این اداره 
جذب شده است گفت: این جذب اعتبار سبب افزایش 16 درصدی 
پیشرفت فیزیکی پروژه های استانی شده است.به گزارش تجارت 
به نقل از اداره ارتباطات و اطلاع رســانی راه و شهرسازی استان 
کرمان، مســلم موســی زاده در نشست مشترک مدیرکل راه و 
شهرســازی کرمان با معاون وزیر و مدیرعامل شــرکت ساخت 
توسعه زیر بناهای حمل و نقل کشور افزود: اعتبارات سال 1۴00 
تخصیص یافته به اداره کل راه و شهرســازی این اســتان بابت 
احــداث راههــا کــه در قالب 13 طرح و 53 پروژه و به مبلغ 11۴ 
میلیارد تومان ابلاغ گردیده، جذب شده است.وی اظهار داشت: 
ضمن اینکه 1۷0 میلیارد تومان عملکرد شرکت ها و مطالبات آنها 
هنوز باقی مانده اســت.معاون مهندســی و ساخت اداره کل راه و 
شهرسازی استان کرمان در ادامه خواستار تخصیص اعتبار ویژه 
از محل ظرفیت های قانون بودجه سال 1۴01 برای پروژه های 
راهسازی این استان شد.وی عنوان کرد: استان کرمان به علت 
وسعت بسیار و اهمیت موقعیت جغرافیایی در حمل و نقل بار و 
مســافر، معادن، صنایع، کشاوزی و گردشگری در کشور دارای 
اهمیت ویژه و شــرایط خاص است.نشســت مشترک مدیر کل 
راه و شهرســازی اســتان کرمان و همکاران معاونت مهندسی و 
ساخت این اداره  کل به صورت ویدئوکنفرانسی با حضور معاون 
وزیر و مدیرعامل شرکت ساخت توسعه زیر بناهای حمل و نقل 

کشور برگزار شد.

بررسی وضعیت تولید، 
توزیع و مصارف برق استان خوزستان

 جلسه بررسی وضعیت تولید، توزیع، مصارف برق و اتخاذ تدابیر 
و تمهیدات لازم جهت پایداری شــبکه برق اســتان در ایام پیک 
مصرف ســال جاری برگزار شد.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
اســتانداری خوزســتان، جلسه بررســی وضعیت تولید، توزیع، 
مصــارف بــرق و اتخاذ تدابیر و تمهیــدات لازم جهت پایداری 
شــبکه برق اســتان در ایام پیک مصرف سال جاری امروز شنبه 
21 خردادماه در ســالن جلســات حوزه استاندار به ریاست صادق 
خلیلیان، اســتاندار خوزســتان برگزار شد. در این جلسه پیرامون 
سرانه مدیریت مصرف در ادارات و دستگاه های اجرایی براساس 

مصوبه هیئت وزیران بحث و تبادل نظر شد.

اخبارکوتاه

شهرستانها

قزوین پایلوت توسعه زیرساخت های مخابراتی فعالیت ۲۳ اکیپ راهداری در محور راه کربلا 
سرپرست معاونت راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای همدان از فعالیت 
23 اکیپ امانی و پیمانی در محور راه کربلا )کریدور ساوه-همدان- کرمانشاه(خبر 
داد.به گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای همدان، جواد 
نگاهداری گفت: بخشــی از ترافیک عبوری راه کربلا در اســتان همدان قرار گرفته 
اســت، در همین زمینه راهداری اســتان بمنظور ارتقاء ایمنی محور مذکور عملیات 
اجرایی روکش و لکه گیری آسفالت،خط کشی،شانه سازی و تعدیل شیب شیروانی، 
آزادسازی حریم، پاکسازی پارکینگ،نصب تابلو وعلائم،نصب نیوجرسی،سرویس 

سیستم روشنایی و... را از طریق 23 اکیپ امانی و پیمانی آغاز کرده است.وی افزود: هم اکنون عملیات تعریض و بهسازی  
گردنه اسدآباد از طریق اکیپ های امانی و پیمانی در حال انجام و عملیات جداسازی لاین های رفت و برگشت و اجرای 
سیستم روشنایی میانی بطول ۹ کیلومتر انجام شده است.نگاهداری یادآور شد: از ابتدای سال جاری تاکنون 50 کیلومتر 
روکش آسفالت، 52۴ کیلومتر خط کشی، 8 کیلومتر نصب نیوجرسی،۴ کیلومتر نصب سیستم روشنایی و... در محورهای 
مواصلاتی استان همدان انجام شده است.این مسئول اظهار داشت: عملیات تکمیل تقاطع غیرهمسطح شهید زارعی با 
پیشرفت فیزیکی ۹0 درصدی در حال انجام مراحل پایانی است و امیدواریم تا قبل از ایام اربعین حسینی به پایان برسد.

مهندس نصرآبادی در دیدار با مهندس رجحانی معاون عمرانی اســتاندار گفت: 
تلاش های زیادی انجام شده تا استان قزوین به لحاظ زیرساخت های مخابراتی 
و ارائه سرویس های نوین مخابراتی مشکلی نداشته باشد و بزودی پایلوت توسعه 
زیرســاخت های مخابراتی و توســعه شبکه دسترسی فیبر نوری در استان قزوین 
اجرایــی خواهــد شــد.وی افزود: با توجه به موقعیت اســتان قزوین و نیازمندی 
های آن در حوزه دولت الکترونیک، شــهر و شــهروند الکترونیک وسرویس های 
هوشمند بستر و زیرساخت های ارتباطی مهیا شده تا بتواند امکانات و سرویس 

های متنوع و با کیفیتی را به عموم شهروندان و سازمان های ارائه دهد.مدیر مخابرات منطقه قزوین با اشاره به 
حجم بالای ســرمایه گذاری در حوزه ارتباطی و مخابراتی اســتان افزود: چشــم انداز بســیار مناسبی در افق آینده 
مخابرات اســتان و توســعه فناوری های آن دیده شــده .مهندس نصرآبادی با توجه به تعریف برنامه های مختلف 
مخابرات برای دســتیابی به اهداف گفت: در حوزه کســب و کار، آموزش و خدمات به مردم، توســعه   FTTH  و 
اتصال منازل به فیبر نوری و برنامه های اصلی و با سرمایه گذاری کلان اجرایی خواهد شد که می تواند علاوه 

بر ارائه خدمات به مردم موجب استفاده از بخش خصوصی و رونق اشتغال  گردد.

افزایش ظرفیت ۲ هزار مگاوات برق با کاهش ساعت کاری ادارات
ایلام- سید محمد روبندی - مدیرعامل شرکت برق ایلام با بیان اینکه همراهی دولت 
با برنامه های توانیر، منجر به کاهش حداکثری خاموشــی ها شــده است، گفت: کاهش 
ساعت کاری ادارات منجر به افزایش ظرفیت 2 هزار مگاوات برق در کشور می شود.

هادی شیرخانی در نشست مدیریت مصرف انرژی استان با حضور استاندار اظهار کرد: 
ســال گذشــته تا اواســط خردادماه، تقریبا یک ماه اعمال خاموشی در راستای پایداری 
شــبکه داشــتیم اما امســال با حمایت اســتاندار از برنامه  ریزی های توانیر این مشکل 
مرتفع شد که این نماد همکاری دولت است و خوشبختانه تاکنون مجبور به مدیریت 

اضطراری بار در استان نشده ایم.

وی با تاکید بر اینکه برق امکان ذخیره سازی ندارد، افزود: سال گذشته امکان سرویس و 
بهره برداری از نیروگاه های برق آبی وجود نداشت و به همین خاطر با وقوع خشکسالی، 
کشــور با مشــکل ناترازی در تولید و مصرف برق روبرو شــد اما امسال با بهره گیری از 
نیروگاه های حرارتی مشــکل ســال قبل پیش نمی آید و به این شــکل 6 هزار مگاوات 

برق به ظرفیت تولید اضافه می شود.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق ایلام با اشاره به اینکه کاهش ساعت کاری ادارات 
موجب پایین آمدن میزان خاموشی ها خواهد شد، گفت: تغییر ساعات کاری به شکلی 
که از طرف هیئت وزیران مصوب شده است و تکالیفی را برای تمام دستگاه ها در ۹ بند 

ابلاغ کرده است موجب صرفه جویی 2 هزار مگاوات انرژی روزانه در کشور خواهد شد.
وی به مصرف برق در استان ایلام را ۴۷5 مگاوات پیش بینی کرد و گفت: سهمیه ابلاغ 
شــده به اســتان 3۴0 مگاوات اســت که در شرایط کنونی و در صورت اعمال و اجرای 
برنامه های پیشگیرانه و مدیریت مصرف با خاموشی های دو بار در روز روبرو خواهیم شد.

شــیرخانی یادآوری کرد: الزام به کاهش30 درصدی مصرف ادارات نســبت به ســال 
گذشــته، تعدیل بار روشــنایی معابر در سطح شهرها و معابر اصلی، شناسایی انشعابات 
غیرمجاز، راه اندازی و بکارگیری مولدهای اضطراری و همچنین معرفی و شناســایی 

رمزارزها تا حد قابل توجه ی از بروز خاموشی ها جلوگیری خواهد کرد.

مدیرکل بنادر و دریانوردی اســتان بوشهر گفت: هشت 
پروژه اولویت دار بنادر این استان برای 1۴01 معرفی شدند.

بــه گــزارش روابط عمومی اداره کل بنادر  و دریانوردی 
استان بوشهر، محمد شکیبی نسب در تشریح این خبر 
اظهار کرد: پروژه نخست شامل طرح توسعه بندر ریگ 
اســت که در این پروژه احداث دستک شرقی، لایروبی 

خور و انحراف رود شور اجرایی می شود.
وی بیــان کرد: در قالب طرح توســعه بندر ریگ انجام 
لایروبی بندر ریگ با اولویت ویژه و در خرداد ماه ســال 
جاری انجام خواهد شد.شــکیبی نســب ادامه داد: تهیه 
برآورد اولیه موج شکن )دستک غربی( نیز منوط به انجام 
مطالعات ژئوتکنیک اســت و در خصوص انحراف رود 
شور نیز طرح اولیه در مطالعات ارائه شده که مشاور باید 
بررســی های بیشتری در این خصوص انجام دهد.وی 
اضافه کرد: برای بندر دیر نیز ساخت ۴ پست اسکله رمپ 

لندیکرافت و مطالعه و احداث ساختمان به شکل سوله به 
مساحت 300 مترمربع جهت اسقرار دستگاه های مرتبط 
با امر صادرات و واردات تدارک دیده شده است. شکیبی 
نسب ادامه داد: اعتبار موردنیاز احداث ۴ پست اسکله رمپ 
بالغ بر 1۴0میلیارد تومان برآورد شــده است.وی یادآور 
شد: برای بندر دیر همچنین احداث ساختمان قرنطینه 
بهداشــتی و نباتی و پلیس امنیت اقتصادی و گذرنامه 
نهایی شده و مقرر شد در 2 پکیج مناقصه )احداث رمپ ها 
و ساختمان قرنطینه نباتی(بصورت جداگانه انجام شود.
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر گفت: در ارتباط 
با بندر کنگان نیز تکمیل پروژه موج شکن کنگان، احداث 
انبار سرپوشــیده، مطالعه و احداث اسکله های انگشتی، 
اســکله رمپ و پنج هزار مترمربع بارانداز از اولویت های 
این بندر برای سال 1۴01 است.شکیبی نسب ادامه داد: 
مطالعه انبار سرپوشیده کنگان به اتمام رسیده و استحصال 
مکان احداث انبار نیز تا پایان سال به اتمام می رسد.وی 
با اشاره به اینکه مطالعات احداث اسکله انگشتی کنگان 
توسط سازمان بنادر اجرایی می شود، افزود: احداث موج 
شکن بندر کنگان اکنون با پیشرفت 62درصد در حال اجرا 
بوده و تا پایان سال به بهره برداری خواهد رسید. شکیبی 
نســب ادامه داد: در بندر عســلویه نیز پروژه اولویت دار 
اطاله موج شکن بازوی شرقی، احداث دایک و لایروبی 

حوضچه جدید از اولویت های سال جاری است.

شهردار کلانشهر کرج به ساکنین شهرک یاس وعده کرد 
که با تلاش ها و مساعدتِ مدیریت شهری این کلانشهر، 
مسیرِ تحقق دغدغه های ایشان مبنی بر تعیین تکلیف و 
سنددار کردن واحدهای احداث شده در شهرک در مسیر 
تحقق قرار گرفته اســت و در صورت عمل به تعهدات، 

این مهم در مدت زمان مشخص عملیاتی می شود.
 مصطفی ســعیدی در جلســه ای که با حضور اعضاء 
هیئت امنای شــهرک یــاس، نماینــده اداره کل راه و 
شهرسازی البرز، عباس سعیدی کیا و غلامرضا رضوانی 
معاونین شهرسازی و معماری و خدمات شهری و محیط 
زیســت، کمالی دهقان مدیرکل بازرســی شهرداری، 
عبدالله پور رئیس ســازمان ســیما، منظر و فضای سبز 
شــهری، نمایندگانــی از اداره کل حقوقــی و املاک و 
منوچهر غفاری مدیر منطقه 6 این کلانشهر برگزار شد، 
ضمن تأکید مجدد بر بهره گیری از ظرفیت های قانونی 
در خصوص تعیین تکلیف ساخت وسازهای صورت گرفته 
در شهرک یاس، اظهار داشت: در نظر گرفتن زمان برای 
حل معضلات کنونی ضروری است.وی با اشاره به اینکه 
ساخت وسازهای صورت گرفته در شهرک یاس در سطح 
گســترده ای انجام شده، عنوان کرد: اصلی ترین عامل 
مشکلات ساکنان شهرک یاس، آمار ساخت وساز است 
که فراتر از عدد ثبت شــده در پروانه و مجوزهای صادره 
بوده، به گونه ای که برخی ساختمان ها کاربری مسکونی 

ندارند و در کاربری های فضای ســبز و معبر و... ســاخته 
شده اند.این مسئول همچنین به جلسات برگزار شده در 
این خصوص اشاره کرد و افزود: این جلسات تنها با هدف 
رفع دغدغه ساکنین برگزار شده و تلاش مدیریت شهری 
رفع مشــکل کنونی است.شهردار کرج ضمن تأکید بر 
رعایت قانون و صیانت از حقوق شهر و شهروندان که از 
اصلی ترین سیاست های مجموعه مدیریت شهری است، 
گفت: شهرداری کرج آمادگی تعامل و همکاری جهت 
رفع دغدغه ســاکنان شــهرک یاس را دارد و در صورت 
همکاری سایر نهادها، می توان این معضل را در حداقل 

زمان ممکن رفع کرد.
وی ادامه داد: البته تلاش شهرداری منوط به جلوگیری 
از ادامه ساخت وساز غیرمجاز در شهرک یاس است و در 
صورتی که این ساخت وسازها ادامه داشته باشد، ساکنان 

در سال های آتی با مشکلات و دغدغه.

تعیینتکلیفواحدهایاحداثشدهدرشهرکیاسکرجمعرفیهشتپروژهاولویتداربنادراستانبوشهر

رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی اســتان قم گفت: بعد از سفر 
هیئت دولت به قم 3۹5 میلیارد تومان اعتبار به ســازمان جهاد 
کشاورزی استان قم اختصاص داده شد که تا به حال 5۴ میلیارد 

تومان این اعتبار جذب شده است.
به گزارش تجارت از قم، محمد رضا حاجی رضا  به مناســبت 
هفته جهاد کشــاورزی در کنفرانس خبری، اظهار  کرد: امروز 
مسئولیت تامین امنیت غذایی مردم به عنوان یکی از مهمترین 
مولفه های قدرت برعهده ســازمان جهاد کشاورزی است و در 
حال حاضر بیش از 85 درصد پروتئین مورد نیاز مردم توســط 

بهره برداران بخش کشاورزی در داخل تامین می شود.
وی با اشــاره به ســفر هیئت دولت در ســال گذشته به قم بیان 
کرد بعد از سفر هیئت دولت به قم با پیگیری هایی که صورت 
گرفــت مقرر شــد مبلغ 3۹5 میلیــارد تومان به مجموعه جهاد 
کشاورزی قم تزریق شود که تا به امروز حدود 5۴ میلیارد تومان 
از این اعتبار جذب شده است، اختصاص این اعتبار مالی کمک 

فراوانی به رفع مشکلات ما می کند.
حاجی رضا در خصوص مشــکلات ســازمان جهاد کشاورزی 
قم بیان اظهار کرد: مهمترین  مشــکل بحث ســرمایه گذاری 
در بخش کشــاورزی اســت و این فضا به دلیل اینکه بســیار پر 
ریســک بوده کمتر کسی حاضر می شود در این بخش سرمایه 
گذاری کند،. همچنین کمبود آب در مناطق کشــاورزی نیز از 
دیگر مشکلاتی است  که باعث شده کشت بعضی از محصولات 

دچار مشکل شود.

وی افزود: اما با همه این مشکلات جهاد کشاورزی قم توانسته 
نقش خود را به خوبی در امنیت غدایی کشــور ایفا کند، 10۴ 
هزار هکتار اراضی کشــاورزی در زمین وجود دارد که 6۴ هزار 
هکتار سطح زیر کشت مزارع و باغ ها است و از این مجموع ۴2 
هزار هکتار آن زراعی و 22 هزار هکتار آن باغی اســت، طبق 

داده آماری، استان قم تولید سالانه 800 هزار تُن محصول در 
حوزه های مختلف گیاهی، دامی،  شیلات و گلخانه ای را دارد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قم در خصوص سند دار 
شدن اراضی کشاورزی استان قم گفت: مصوبه مجلس شورای 
اسلامی در سال 13۹5 این بود که اراضی کشاورزی در سراسر 

کشور سند دار شوند تا کشاورزان هویت پیدا کنند اما به  دلایلی 
این موضوع تا به حال محقق نشــده اســت اما امسال با همت 

سازمان ثبت احوال این اتفاق در استان قم انجام می شود.
حاجــی رضــا در رابطه با اینکه چه خطراتی بحث کشــاورزی 
کشور را تهدید می کند، عنوان کرد: بحث تغییر کاربری اراضی 
کشــاورزی در کشــور یکی از خطراتی است که امنیت غذایی 
را تهدیــد می کنــد، یکی از دلایل گرانی برنج در این مدت این 
است که در استان مازندران، گیلان  و گرگان بسیاری از افراد 
اراضی که اســتعداد کشــت برنج را دارند را تغییر کاربری داده و 

به موضوعات دیگر می پردازند.
وی افــزود: موضــوع تغییر کاربری زمین های کشــاورزی و 
آســیب های ناشــی از آن از جمله مســائلی است که به صورت 
ویژه بر آن تمرکز کردیم، چراکه یک متر مربع زمین کشاورزی 
غــذای 20 نفــر را تامین می کند و این که به راحتی آن را تغییر 
کاربری دهیم خســارت  بزرگی اســت،  آب و خاک ثروت های 
ملی هســتند و نیازمند این هســتیم که قوانین حفظ کشاورزی 

در استان به صورت کامل اجرا شود.
 رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی استان قم در خصوص ارائه 
تسهیلات به کشاورزان قمی عنوان کرد: در سال 1۴00 حدود 2 
هزار نفر به بانک های مختلف برای اخذ تسهیلات معرفی شدند 
که تا کنون بانک ها توانسته اند 315 میلیارد تومان تسهیلات به 
آنها ارائه دهند و در مجموع قرار است یک هزار و ۴۴1 میلیارد 

تومان تسهیلات داده شود.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قم :

  تخصیص 395 میلیارد تومان اعتبار به سازمان جهاد کشاورزی 

آغاز برنامه های اجرایی قرارگاه گذر از اوج بار 1401 
مهندس ســید کاظم حســینی مدیرعامل شرکت توزیع برق 
مازندران گفت : با توجه به ضرورت مدیریت پیک بار تابستان 
1۴01 ، در راستای مصوبه هیئت محترم وزیران و سیاست های 
ابلاغی وزارت نیرو و شــرکت توانیر ،  برنامه های این شــرکت 
در 33 ســرفصل تدوین و ابلاغ گردید . وی پیگیری مدیریت 
مصرف برق در ادارات ، بانکها ، صنایع ، کشــاورزی، خانگی ، 
مرغداری ، مجتمع های تجاری ، پلاژهای ساحلی ، تابلوهای 
تبلیغاتی ، رمز ارزها ، تغییر ساعات کاری ادارات ، پیاده سازی 
بســتر IOT ،  اســتفاده از ظرفیت نیروگاههای تولید پراکنده 
،اقدامات فرهنگســازی اطلاع رســانی و آگاهسازی عمومی 
مردم ، پیگیری و هماهنگی با صدا و سیما جهت پخش برنامه 
های مدیریت مصرف از شــبکه اســتانی ، انعقاد تفاهم نامه با 
نیروهای مسلح ، شناسایی و پیگیری مشترکان پرمصرف ، جلب 

مشــارکت مشترکین صنعتی با دیماند 
بالاتر از 500 کیلووات خارج از شهرک 
های صنعتــی ،به کارگیری مولدهای 
دیزلی خود تامین ، پیگیری انشــعابات 
مربوط به چاههای کشاورزی ، پیگیری 
 CNG استفاده از پتانسیل جایگاههای
و....  را از جمله برنامه های شــرکت در 
گذر از پیک تابســتان 1۴01 برشمرد . 
مدیرعامل شرکت توزیع برق مازندران 

افزود : شرکت توزیع برق مازندران حدود یک میلیون و 500 هزار 
مشــترک  دارد که از این تعداد ۷5 درصد ان خانگی ، 6 درصد 
کشاورزی ، و کمتر از یک درصد را مشترکین صنعتی تشکیل  
می دهند . حسینی به برنامه ریزی شرکت در خصوص مدیریت 

مصرف در بخش صنعتی اشــاره کرد و 
ادامه داد : تعداد مشترکین شهرک های 
صنعتی اســتان 15۹2 مشترک با 133 
مگاوات مصرف ، مشــترکین خارج از 
شهرک صنعتی با قدرت بالاتر از 500 
کیلووات 110 مشــترک با 53 مگاوات 
مصــرف ، مشــترکین صنعتی خارج از 
شــهرک 2165 مشترک با 22 مگاوات 
مصرف می باشد که طبق برنامه ریزی 
های صورت گرفته مقرر گردید برای هر روز مشترکین صنعتی 
مدیریت مصرف برق را براساس تفاهم نامه منعقده داشته باشند 
. وی گفت : طبق تفاهم نامه ای که با شرکت آبفای مازندران 
بســته شــد مقرر گردید 150 دیزل ژنراتور در ساعات پیک وارد 

مدار گردد . مدیر عامل شرکت توزیع برق مازندران در خصوص 
بخش کشاورزی نیز یاداور شد : با توجه به مشوق های تعریف 
شده و برنامه های تدوین شده ، مشترکان می توانند در صورت 
عدم اســتفاده از برق چاههای کشــاورزی به مدت 5 ساعت در 
بازه زمانی 11 تا 18 )که در تفاهم نامه همکاری درج می شود 
(و انتقال زمان ابیاری به ســاعات دیگر ، از برق رایگان در 1۹ 
ساعت باقیمانده شبانه روز استفاده نمایند . رئیس هیئت مدیره  
و مدیرعامل شــرکت توزیع برق مازندران تصریح کرد : تمام 
تلاش همکاران ما در بخشهای مختلف  بر این است که هیچ 
خاموشــی به بخش خانگی و تجاری اعمال نگردد و این امر 
مســتلزم این است که مشترکین محترم مدیریت مصرف برق 
را در ایام گرم ســال به خصوص در ســاعات 12تا 1۷ و 20 تا 

23 رعایت نمایند.


